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Abstract (en)
The antenna arrangement structure (1) has a carrier film (2) which is provided with an antenna structure and an electronic device. A contact region
of the antenna structure arranged on a tab portion (9) formed by the carrier film is contacted with a contact region (16) of the electronic device. The
electronic device is arranged in a housing (4) that is inserted with the tab portion, such that the carrier film is fixed in specific position of the housing.
An independent claim is included for an antenna manufacturing method.

Abstract (de)
Antennenanordnung (1), aufweisend eine Trägerfolie (2) mit zumindest einer Antennenstruktur und einem elektronischen Gerät, wobei ein
Kontaktbereich der zumindest einen Antennenstruktur auf einer Lasche (9), die von der Trägerfolie (2) gebildet ist, angeordnet und mit einem
Kontaktbereich (16) des elektronischen Gerätes kontaktiert ist, dadurch gekennzeichnet, dass das elektronische Gerät in einem Gehäuse (4)
angeordnet ist, wobei die Lasche (9) in das Gehäuse (4) eingeführt und das Gehäuse (4) auf der Trägerfolie (2) lagefixiert angeordnet ist.
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